
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2010-11-29 kl 18:00, Ekudden
Protokoll 5:2010 Sida 1(2)

Närvarande: Lena Tholse Magnus Karlsson Conny Blomgren
Bernt Karlsson Bosse Röjder

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet ca 18:15.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Margnus till 
justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den beslöts att använda den föreslagna dagordningen och fylla i med punkter efter hand.

4. Föregående mötes protokoll.
Föregående styrelseprotokoll lästes upp och kommenterades.

5. Protokolljustering
Föregående styrelseprotokoll skrevs på av de som var närvarande.

6. Ekonomirapport från kassören.
• Bernt redovisade vad som hänt ekonomiskt till och med 3:e kvartalet. 
• Klubbens resultat ligger på ca +2500 kr efter 3:e kvartalet vilket är ca 4000 över budget, 

men budgeten är inte periodiserad, så det kan hända att 4:e kvartalet kommer att innebära 
mer utgifter än inkomster (vi har till exempel fått bidrag från kommun och SFF för hela året, 
medan vi har hyror kvar att betala för 4:e kvartalet).

• Fortfarande är det oklart om vi fått utbetalningar från Idrottslyftet för allt som vi beviljats – 
de summor som utbetalats stämmer dåligt med våra ansökningar. Dessutom står det på 
internet att vi har  ett oredovisat projekt från förra året. Bernt och Birgitta får klara ut det.

• Sammanfattningsvis så bedöms det ekonomiska läget vara under kontroll.
7. Herrlaget

Herrlaget har spelat två sammandrag i Sverigeserien, med mycket bra resultat, då de har 
plockat 11 av 16 möjliga poäng. Nackdelen med serien är att det ofta blir relativt långa resor, 
eftersom det inte finns så många lag i närområdet. Spelarna får själva stå för resekostnaderna 
medan klubben betalar anmälningsavgifterna till sammandragen. Vårt eget sammandrag 27 
november blev inställt eftersom inget annat lag anmälde sig, och därmed försvann 
möjligheten att plocka nya poäng.

8. Damlaget
Damlaget går från framgång till framgång. Det finns många intresserade som vill vara med 
och spela, så den interna konkurrensen är stenhård. Laget ligger på en säker 5:e plats i serien 
efter 2 vinster ( och 8 vunna set) på 8 matcher.

9. Ny tränings/lekgrupp.
Klubben planerar att starta en boll-lekverksamhet med inriktning på volleyboll från januari 
för riktigt unga. Troligen torsdagar kl 17-18. Ansvarig för verksamheten Theodor. Avalana 
anlitas som ledare. Birgitta har en lista på intresserade föräldrar, främst 8-12 år, men där 
kanske det finns något syskon?

10. Pojkar U-17. 
Eftersom gruppen blivit så liten så integreras träningen med herrlaget. Bollarna U-17 haft 
fördelas mellan dam- och herrlaget. Torsdagsträningen i Bryngelstorp upphör, liksom 
pojkarnas träning på tisdagar och söndagar. De berörda får alltså träna med herrlaget 
torsdagar och söndagar, alternativt delta i motionsvolleybollen.

11. Pojkar U-15.
Gruppen med pojkar i de yngre åldrarna har beklagligtvis avsomnat, sedan den siste tappre 
deltagaren tröttnat efter att få tränat med flickgruppen på söndagar.
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12. Flickgruppen
Under ledning av Peter H och Roger så utvecklas flickgruppen bra. De behåller träningen på 
tisdagar och söndagar. Frida har blivit uttagen till volleybollförbundets utvecklingsläger i 
Falköping.

13. Birgitta avslutar sina uppdrag
Birgitta har aviserat att hon vill avsluta sina uppdrag i klubben efter nyår.
- Hon blåser av det planerade skolprojektet. 
- Träningen av pojkar U17 löses enligt ovan. 
- Det beslöts att Birgitta får avrapportera de idrottslyfts-projekt vi haft tills nu till styrelsen. - 
- Det är fortfarande oklar vilka projekt vi fått betalt för – summorna verkar inte stämma med 
ansökt bidrag. Dessutom står ett projekt fortfarande med som oredovisat i Idrott-Online. 
Bernt kan bidra med datum, summa och de eventuella uppgifter som angetts på 
utbetalningarna.
- Ersättare till Birgitta i styrelsen får årsmötet utse. Till dess kvarstår hon som ledamot och 
om hon inte vill närvara på möten så får hon ersättas av en suppleant.

14. Sand till beachplanerna
Det behövs mer sand till beachplanerna, speciellt den nya. Eero har fått i uppdrag att beställa 
ett lass (bil+släp) för leverans när marken är frusen, så att bilen kan tippa direkt på nya 
planen.

15.Plank till beachplanerna
Vi planerar att bygga plank bakom kortsidorna på den nya planen också. Det finns en idé om 
att vi själv kan såga brädor av träd som tas ned för kraftledningens skull.

16. Bemanning av tipspromenaderna.
Det har fungerat bra med listan för tips-bemanningen under hösten. Det har ockå blivit 
många söndagar med kaffeservering, både med smörgåsar, fikabröd och våfflor.
Lena gör i ordning en ny lista för våren.

17. Medlemskap i gymnastikförbundet.
Eftersom inga hoppare är aktiva tävlingshoppare längre, sedan flera flytat til nadra klubbar 
så ifrågasattes om klubben skall vara med i gymnastikförbundet längre. Det beslöts att 
avvakta med att betala medlemsavgiften när det blir aktuellt. (kommentar: då kan vi inte 
heller skicka ledare på utbildning i gymnastikförbundets regi).

18. Rapport från sektionerna 
Denna punkt hoppades över denna gång. Föregående punkter har avhandlat det mesta.

19. Kvalitetssäkring av klubben
Inget gjort sedan förra mötet.

20. Övriga frågor
• Tanken på en gemensam resa till någon volleybollmatch togs upp. Förslagsvis kan vi 

se när Idas Falköping möter Katrineholm 16 januari.
• Förslag kom också på att anordna en golfturnering.

21. Datum för nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 17 januari kl 18:00. Plats: Sörmlands Frisksportdistrikts kansli 
Hospitalsgatan 26

22. Mötets avslutande - Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  20:20
23. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Magnus Karlsson
Sekreterare Ordförande Justeringsman


